



**Application Instructions of International Two Year Bachelor's Program at National
Kaohsiung University of Applied Sciences (KUAS),
TAIWAN, 2017**

國立高雄應用科技大學 106 年度外國學生二技專班 招生簡章

1. Applicants who meet the following requirements are qualified to apply:

符合以下資格者得申請入學:

(1) Candidates graduated or who is going to graduate from three-year colleges, three-year vocational colleges, or a sophomore equivalent certificate (Academic Degrees in the People's Republic of China are excluded) majored in Sciences, Technology, Engineering, Management, and Foreign language etc.

本班當屆畢業生或是具高專、大二同等學歷(中國學歷除外)之國際學生，且主修科學、技術、工程、管理、外國語等相關領域者。

(2) Students from Vietnam will have priority to receive scholarship.

國際學生以越南為優先錄取區域

2. Application form should be submitted and mailed to Office of International Affairs of National Kaohsiung University of Applied Sciences at 415 Chien Kung Road, Kaohsiung 80778, Taiwan by the end of April, 2017. (Application forms can be downloaded from our website: <http://oia.kuas.edu.tw>)

申請人須於 2017 年 4 月 30 日前檢附下列申請表件送達本校國際事務處。(入學申請文件可上網下載 <http://oia.kuas.edu.tw>)

These documents include the following materials: 學生需提供的文件資料如下:

(1) Two copies of completed application form. 入學申請表兩份。

(2) A photocopy of the graduation certificate from the highest educational institute completed or temporary certificate of three-year college graduation, temporary of three year vocational college graduation, or a sophomore equivalent certificate (in Chinese or English translation), and an English translation of the transcript of the student's entire course work at that institute.

最高學歷之外國學校畢業證書或是臨時之高專畢業證書影本、大二同等學歷(中文或英文翻譯)一份，以及在校歷年之英文成績單一份。

(3) Requirement of Language Ability: English certificate TOEIC (minimum: 375), IELTS (minimum: 3.0) or Chinese certificate of TOCFL (at least level 2).

語文能力之要求: 申請者必須檢附英文證書(多益 375 分 或 IELTS 3.0 或中文 TOCFL 第二級以上)

The scores of graduation have to be top 40% (or equivalent to above GPA: minimum 7.0/10).

學校畢業成績為班上前 40%(或畢業成績相當於 7.0 以上)

A health examination report (including an HIV test).

健康檢查報告一份 (包括HIV檢查)。

(4) A study plan or research proposal in English. 英文留學計畫或研究計畫書一份。

(5) One photocopy of financial statement issued by a bank of the country in which the student resides. (US\$3000 or according to the visa requirement)

由學生居住地之金融機構提出的財力證明文件一份。

(三千元美金或是簽證申請要求之同等金額)

3. The number of students to be recruited and the criteria of the program :

本班招生名額及條件一覽表如下：

Program 班別	Degree 學位類別	students admitted 招生名額	Class delivering language 授課語言	Language needed for applicants 申請人之語文需求
Bachelor of Electrical Engineering and Management 電子工程與管理二技專班	Bachelor 學士	15	English 英文	English 英文
Bachelor of Mold and Die Engineering 模具工程二技專班	Bachelor 學士	30	English 英文	English 英文
Bachelor of Industrial Engineering and Management 工業工程與管理二技專班	Bachelor 學士	30	English 英文	English 英文

4. Years of graduation and graduation credits criteria: 2 years of study period, at least 72 credits per student.

修業年限及畢業學分數：本班修業年限 2 年，每生需修習至少 72 學分。

5. Each academic year begins on August 1st and ends on July 31st of the following year. The first semester usually begins in mid- or late-September, and the second semester begins in mid- or late- February of the following year.

每一學年八月一日始至翌年七月三十一日止，第一學期約每年九月中旬或下旬開學，第二學期約為翌年二月中旬或下旬開學。

6. Recruiting procedure: 招生流程

KUAS examines the application forms sent to KUAS, and the students recommended by the foreign Universities or foreign Vocational Colleges and through written and oral examination

in Vietnam to select candidates for each class.

由申請函件及外國學術單位推薦的名單中，經高應大共同資料審查、筆試、口試等階段，預計篩選出每班 20 名正取學生、和多名候補學生。

7. Tuition and Miscellaneous fee for international students 國際學生學雜費

Program 班別	Degree 學位類別	Tuition (per semester) 學費 (每學期)	Dormitory (per semester) 宿舍費 (每學期)	Living expenses (per month) 生活費 (每月)
Bachelor of Electrical Engineering and Management 電子工程與管理二技專班	Bachelor 學士	sponsored by Foxconn Company		
Bachelor of Mold and Die Engineering 模具工程二技專班	Bachelor 學士	US\$800	US\$240- US\$400	US\$200
Bachelor of Industrial Engineering and Management 工業工程與管理二技專班	Bachelor 學士	US\$800	US\$240- US\$400	US\$200

8. Scholarship and internship opportunities 獎學金與實習機會

(1) Foxconn Company Scholarship 鴻海集團獎學金

1. Tuition fee, dormitory, textbooks, health insurance, alien resident certificate fee (annual charge) are waived.
 2. Subsidy of living expenses NT\$7000 monthly (company dependent).
 3. Students address in the north and the center of Vietnam.
 4. Graduated students will get monthly payment not less than USD700 from the Foxconn company group, depends on the performance, some excellent students may get higher payment. The students have to work in assigned locations of the Foxconn company group for a minimum of 4 years following graduation. Refund of the full amount of scholarship plus interests apply to students who failed to meet the requirement.
1. 學費、宿舍費、書籍費、健保費、居留證費皆全免。
 2. 每個月由公司提供台幣七千元的生活費。
 3. 學生須來自北越或越南中部地區。
 4. 學生畢業後至少每月 700 美金，依績效而有差異，部分學生可能領更高，必須留在鴻海科技集團工作至少 4 年，若少於 4 年則依照履約協議規定退還全額獎學金並加上利息。

(2) KUAS Scholarship 高應大獎學金

* The first two academic semesters 前兩個學期

Type A:

Assistantship will be granted to students who get 8.5 GPA in University and good performance in interview.

1. Tuition fee is waived.
2. Health Insurance, Alien Resident Certificate (ARC) fee (every year fees), and textbooks are paid by student.

第一級：

資格：大學畢業成績GPA8.5以上且於面試時表現優異者

1. 免收學費。
2. 住宿費、健保費、辦理居留證費用、書籍費及其它相關行政費用由學生自行負擔。

Type B:

Assistantship will be granted to students who get 7.0 GPA in University and good performance in interview.

1. Students will have to pay tuition fee by their own, an amount of US \$1,600 for two years (US\$400 per semester).
2. Dormitory, Health Insurance, Alien Resident Certificate (ARC) fee (every year fees), and textbooks fee are paid by student.

第二級：

資格：大學畢業成績GPA7.0以上且於面試時表現優異者

1. 兩年學費共美金\$1,600元(每學期美金\$400元)
2. 住宿費、健保費、辦理居留證費用、書籍費及其它相關行政費用由學生自行負擔。

Type C:

1. Students will have to pay tuition by their own, an amount of US \$3,200 for two years (US\$800 per semester).
2. Dormitory fee, Health Insurance, Alien Resident Certificate (ARC) fee (every year fees), and textbooks fee are paid by students.

第三級：

1. 兩年學費共美金\$3,200元(每學期美金\$800元)。
2. 住宿費、健保費、辦理居留證費用、書籍費及其它相關行政費用由學生自行負擔。

* For the final two academic semesters 最後兩個學期

Type A Scholarship will be offered to the top 3 students of the class.全班成績前三名給予第一級獎學金

(3) Internship opportunities 實習機會

Selected students who have finished all required credits in the first academic year will have opportunities to participate in internship training in Taiwanese companies. The internship income should be at least US\$400-700 per month. The amount of internship income is subjected to change according to the cooperative companies.

學生於第一學年修完課程所規定之學分後，有機會到台灣公司實習。實習收入約至少每月400-700元美金。實習金會依照不同的合作廠商而有所調整。

9. Language training 語言訓練

KUAS offers free Chinese training classes for international students who desire to improve their Chinese abilities. Three hours per week of Chinese training class lectured by the certificated teachers will be offered.

高應大為國際學生提供免費的中文訓練班。由合格講師授課之每週三小時的中文課程開放申請。

more information

KUAS homepage : <http://www.kuas.edu.tw>

Office of International Affairs Homepage: www.oia.kuas.edu.tw

Email: kohsin@kuas.edu.tw

Tel: 886-7-3814526 ext.2335

Fax: 886-7-3837251

New South Bound Policy Center, Office of International Affairs,

National Kaohsiung University of Applied Sciences

Chien Kung Campus 415 Chien Kung Road, Kaohsiung 807, Taiwan, R.O.C.

聯絡資訊

國立高雄應用科技大學網站: <http://www.kuas.edu.tw>

國際事務處網站: www.oia.kuas.edu.tw

Email: kohsin@kuas.edu.tw

電話: 886-7-3814526 分機 2335

傳真: 886-7-3837251

國際事務處 新南向中心

國立高雄應用科技大學

高雄市三民區建工路 415 號